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Flexwoningen | Om de opgave voor de 
woningbouw in Venray te versnellen 
moeten volgens PvdA Venray alle 
beschikbare middelen worden ingezet. 
Hoewel flexwoningen geen doel op zich zijn, 
zien wij ze als een effectief middel om snel 
meer woningen te realiseren. Deze woningen 
kunnen verspreid worden over alle kernen, 
vooral daar waar de behoefte het grootst is.  
Als een combinatie van reguliere woningbouw 
en flexwoningen de beste manier blijkt om de 
bouw te versnellen, dan ondersteunen wij dat 
volledig. Ons belangrijkste doel is en blijft het 
versnellen van de woningbouw, zodat iedereen 
zo snel mogelijk passende huisvesting kan 
krijgen.  
Wij hadden graag gezien dat wij het als raad nog 
met het college over de uitgangspunten konden 
hebben, maar helaas koos een ruime 

meerderheid van de raad er voor om de eerder 
verstrekte opdracht om flexwoningen te 
bouwen in te trekken.  
De raad staat daarom voorlopig aan de zijlijn. 
 

AZC | Als PvdA-Venray vinden wij het 
belangrijk de plannen voor de realisatie 
van een asielzoekerscentrum (AzC) in 
Venray door te zetten, ondanks de 
onzekerheid rondom de spreidingswet en 
een mogelijke asielcrisis.  
Wij zien tijdelijke noodopvang – zoals gepland in 
Venray - als een noodzakelijk middel om tijd te 
winnen, maar benadrukken dat dit geen 
vervanging is voor een structurele en 
permanente oplossing. Een AZC biedt 
vluchtelingen een veilige, stabiele en humane 
omgeving, iets wat wij essentieel vinden. 

Algemene Ledenvergadering  
Op maandag 30 september is er een algemene ledenvergadering van de afdeling 
Venray. Deze begint om 19:30 in Het Atelier in het Gemeentehuis in Venray.  

 

Belangrijkste agendapunt: Wat is het resultaat van de door velen van jullie 

ingevulde enquête  over hoe de afdeling PvdA Venray de 

gemeenteraadsverkiezingen 2026 wil ingaan. Dit in relatie tot de landelijke 

samenwerking tussen PvdA en GroenLinks. We willen tijdens deze ALV tot een 

besluit komen hoe we verder gaan in dit traject. 

De definitieve agenda stellen we vast aan het begin van de vergadering.  

 
Henk Bisschops kijkt even vooruit naar de belangrijkste agendapunten voor de 

komende maanden.  

 

Het bestuur rekent op een grote opkomst! 

 
HEEL FIJN ALS JULLIE DOORGEVEN OF JE AANWEZIG KUNT ZIJN .   
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Het voorlopig stilleggen van de bouw  van een 
AZC zal alleen maar leiden tot vertraging, 
verspilling van kostbare tijd en extra 
maatschappelijke en politieke onrust. Ook als 
de spreidingswet wordt ingetrokken, moeten 
we onze verantwoordelijkheid nemen en 
solidair blijven. De komende twee jaar voldoen 
we met de noodopvang aan de normen, maar 
we blijven ons inzetten voor een duurzame en 
menswaardige opvangoplossing op de lange 
termijn. Daarom hebben wij er tijdens de 
laatste raadsvergadering ook voor gekozen het 
college de opdracht te geven om door te gaan 
met het realiseren van één AZC. 
 
Seizoensopening  | Op vrijdagavond 13 
september was de seizoensopening voor 
de steunfracties van Groen Links Venray 
en PvdA Venray.  
Voor de eerste keer hebben we samen het 
nieuwe politieke seizoen ingeluid. 
Fractievoorzitters Toon Kerkhof en Henk 
Bisschops vertelden beide over hun plannen en 
verwachtingen voor de komende periode. Zo zal 
bijvoorbeeld  de onderlinge samenwerking 
tussen fractieleden en commissieleden nog 
meer aandacht krijgen en zullen we ons 
binnenkort uitspreken hoe we de 
gemeenteraadsverkiezingen in zullen gaan. Na 
een kennisquiz over de lokale politiek van 
Venray werd er nog gezellig geborreld. Het was 
kortom een geslaagde avond, waarbij we elkaar 
weer wat beter hebben leren kennen.  
 
Motie Omroep Venray  | Tijdens de 
raadsvergadering van 24 september  
diende het CDA een motie in om Omroep 
Venray toch  financieel te steunen.  
De omroep heeft dringend nieuwe apparatuur 
nodig, maar kan deze op dit moment niet 
vervangen. Ook wordt er gewerkt aan een fusie 
naar een streekomroep voor Noord-Limburg, 
waarin Venray een belangrijke rol blijft spelen. 
De PvdA Venray vindt een lokale omroep 
belangrijk en had aangegeven de motie te 
steunen. Na uitleg van de wethouder en zijn 
toezeggingen besloot het CDA, de PvdA en de 
SP de motie voorlopig in te trekken. Wij blijven 
de situatie nauw volgen en blijven ons inzetten 
voor een sterke lokale omroep. 
 

 

(Steun)fractie | Fractie en steunfractie 
worden op dit moment gevormd door 
Henk Bisschops, raadslid en fractievoorzitter 
Lizzy Bruno, commissielid Leven 
Lotte Demarteau, commissielid Leven 
Elly van Dijck-Kersten, commissielid Leven 
Twan Jansen, commissielid Werken & Besturen 
Paul Jansen, commissielid Werken & Besturen 
Julia MacMaster, commissielid Wonen 
Dickie Minken-Jansen , commissielid Wonen 
 

Vergaderdata | 

Vergaderingen zijn in het gemeentehuis en 
beginnen om 19:30. 

Bestuur  
Samenstelling | Op dit moment bestaat 
het bestuur uit 
Elly van Dijck-Kersten, voorzitter 
Marja van Mil, secretaris 
Ineke Grootemaat, lid 
Ed Stevens, lid 
Paul Jansen, lid 
Henk Bisschops, adviseur 
Emailadres: bestuurpvdavenray@outlook.com 
Vergaderdata | vrijdag 4 oktober, vrijdag 22 
november, vrijdag 10 januari 2025 
Vervanging | Ed Stevens heeft aangegeven dat 
hij om redenen van gezondheid zijn deelname 
aan het bestuur wil beëindigen. Wie kan hem 
vervangen? Bel even met Elly als je mee wilt 
helpen de afdeling toekomst te geven. 
 

Bulletin | editie 4 | september 
2024 | Het plan is een keer of acht per 
jaar per mail een bulletin aan de leden 
toe te zenden.  
In de vakantiemaanden zal dat wat minder 
frequent zijn. Doel is met korte stukjes de leden 
op de hoogte te houden van wat er speelt, 
welke standpunten we innemen, de problemen 
die we signaleren en wat we denken dat we 
eraan kunnen doen. Heb je bijdragen, laat het 
ons weten. Neem dan contact op via 
bestuurpvdavenray@outlook.com 
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